

## **Cyberjustice Laboratory ODR Forum Montreal 2023 October 11<sup>th</sup> & 12<sup>th</sup>, 2023**

Cyberjustice Laboratory  
Centre de recherche en droit public  
Faculty of Law  
Université de Montréal  
Maximilien-Caron Building  
3101, chemin de la Tour, Montreal, QC  
H3T 1N8

Le français suivra

### **Call for contributions**

The International ODR Forum is the annual gathering of National Center for Dispute Resolution members. Open to the public, this forum is the premier global networking event for the International Online Dispute Resolution Community. The first International ODR Forum took place in Geneva in 2002, and subsequent forums have been held in Melbourne, Liverpool, Hong Kong, New York, Beijing, and most recently in Dublin and Bangalore.

This year's ODR Forum is sponsored by the Cyberjustice Laboratory and will take place at Université de Montréal, Canada, on October 11th and 12th, 2023.

The Cyberjustice Laboratory invites the submission of communication topics to contribute to a roundtable discussion on *New Initiatives in Justice related to ODR*. Student communications should focus on the subject of the roundtable. Applications from three doctoral or master's students are sought. The roundtable will take place on October 12th, 2023. The Cyberjustice Laboratory will cover reasonable travel and accommodation expenses for the selected candidates.

To participate in the forum, please submit your application, the topic of your communication, and a summary in PDF format by August 11<sup>th</sup>, 2023, to the following email address: [alexis.leblanc-roy.1@umontreal.ca](mailto:alexis.leblanc-roy.1@umontreal.ca). Submissions must be in English.

#### Details of the roundtable within the ODR Forum

Title: "New Initiatives in Justice"

Date: October 12th, 2023

Location: The Cyberjustice Laboratory (B-2215), Jean-Brillant Building, Université de Montréal

## **Laboratoire de cyberjustice ODR Forum Montreal 2023 11 et 12 octobre 2023**

Laboratoire de cyberjustice  
Centre de recherche en droit public  
Faculté de droit  
Université de Montréal  
Pavillon Maximilien-Caron  
3101, chemin de la Tour, Montréal, QC  
H3T 1N8

### **Appel à contribution**

Le Forum international ODR est le rassemblement annuel des membres du Centre national de règlement des différends. Ce forum, ouvert au public, est l'événement mondial le plus important de réseautage de la communauté internationale de règlement des différends en ligne. Le premier Forum international ODR s'est tenu à Genève en 2002 et des forums ultérieurs ont eu lieu à Melbourne, Liverpool, Hong Kong, New York, Pékin, et plus récemment, à Dublin et Bangalore.

Le Forum ODR de cette année est parrainé par le laboratoire de cyberjustice et aura lieu à l'Université de Montréal, Canada, les 11 et 12 octobre 2023.

Le Laboratoire de cyberjustice invite la soumission de sujets de communication pour contribuer à une table ronde portant sur « Les nouvelles initiatives dans la justice liées à l'ODR ». Les communications des étudiant-es doivent porter sur le sujet de la table ronde. Les candidatures de trois étudiant-es, candidat-es au doctorat ou à la maîtrise sont recherchées. Ladite table ronde aura lieu le 12 octobre 2023. Le Laboratoire de cyberjustice prendra en charge les potentiels frais de voyage et d'hébergement des candidat-es sélectionné-es raisonnablement.

Votre candidature, le sujet de votre communication et un bref résumé de celle-ci doivent être soumis au format PDF avant le 11 août 2023 à l'adresse électronique suivante : [alexis.leblanc-roy.1@umontreal.ca](mailto:alexis.leblanc-roy.1@umontreal.ca). Les soumissions doivent être en anglais.

#### Détails de la table ronde dans le cadre du Forum ODR

Titre : « Des nouvelles initiatives en justice »

Date : 12 octobre 2023

Lieu : Laboratoire de cyberjustice (B-2215), Pavillon 3200 Jean-Brillant, Université de Montréal